
訴求創意面向於歐盟視聽政策 

資料來源：letin Quotidien Europe 8780-2004/09/08 

藉威尼斯影展(the Festival of Film in Venice)期間，歐洲電影導演聯盟(Federation 
of European Film Directors, FERA)指出，歐盟執委會新主席 Barroso人事改組，將
視聽政策併入資訊社會總署，擔心視聽政策的“創意”層面恐怕會被經濟考量淹

没。FERA對媒體指出，如果視聽產業純粹從商業和技術的角度來著手，將會出
現衰退的現象，而且由於視聽產業為大眾服務業之一，因此基本上需要與“創

意”整合在一起。電影聯盟對於目前主管歐盟教育、文化、視聽、體育政策的執

委薇薇安‧蕾汀，在未來將負責新的職掌，表示歡迎。他們認為，這樣一來，將

有助於蕾汀女士進一步強化、並擴展她過去在視聽和文化政策方面累積的施政成

果。FERA同時還特別強調蕾汀女士在堅持維護文化多元性、對視聽產業持續給
予財務支援，以及提高“2007~13年媒體計畫”(Media 2007~13)的經費預算等方
面的努力。 
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Welcome to the section of the CORDIS website dedicated to EU-funded RTD 
activities in the area of 'Grid-based systems for Complex Problem Solving'. The 
webpages - which are maintained by Unit F2 of DG Information Society, the 
European Commission team responsible for overseeing these EU-funded RTD 
activities - provide a gateway to extensive and up to date information on EU Grid 
RTD activity.  
The growing importance and potential of Grid computing - and the EU's commitment 
to this area - is underlined by the fact that Grids for Complex Problem Solving has 
been chosen as one of the 'Strategic Objectives' of Information Society Technologies 
(IST), one of the EU's 'Thematic Priorities' under the specific programme 'Integrating 
and Strengthening the European Research Area (ERA)' of FP6.  
 

 

http://europa.eu.int/comm/dgs/information_society/
http://www.cordis.lu/ist/activities/activities.htm
http://www.cordis.lu/rtd2002/era-developments/developments.htm
http://fp6.cordis.lu/fp6/home.cfm
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